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Advieslijst van de commissie Bewonerszaken d.d. 25 juni 2014 van 
20.00 – 23.20 uur in de raadzaal van het gemeentehuis 
 

Aanwezig:  Mevrouw A.A.M. Heunks – van Uden (voorzitter), 
Mevrouw M.R.P. Philipse (griffier) 
 
Mevrouw G. Vallee (DOP), 
Mevrouw A.M. Brouwer (DOP), 
Mevrouw A.J.P.M. van Eert-van de Ven (GVB), 
De heer A.D.M.M. de Wit (GVB), 
Mevrouw M.A.T. van den Broek (CDA), 
De heer H. Straatman (CDA), 
De heer W.J. Manders (VVD), 
De heer J.M. van Duijnhoven (BW).    
  

Tevens aanwezig: De heer H.A.J. Willems (wethouder), 
Mevrouw C.A.J.M. Savelkoul-van Rooij (notuliste), 
 

Afwezig:  Mevrouw J.G.M. Franssen-van Berkel (DOP), 
Mevrouw C.T.J.J. Aarden (CDA),  
Mevrouw L.A.M. Manders (VVD), 
Mevrouw S.G. Tielemans (VVD), 
 Mevrouw S.A.H.M. de Bruin (BW) 

  

 Agendapunt Advies 

1. Opening De vz opent de vergadering en hij heet iedereen van harte welkom.  

2. Vaststelling agenda De agenda wordt conform concept vastgesteld. 

3. Spreekrecht voor 
burgers 

Er is niemand die gebruik maakt van het spreekrecht. 

4. Raadsvoorstel inzake 
strategisch advies Nia 
Domo. 

CDA geeft aan dat het gemeenschapshuis bedoeld is voor maatschappelijke 
doeleinden en gebruikt dient te worden door verenigingen en 
instellingen. Het is de vraag hoe de verenigingen gemotiveerd kunnen 
worden om gebruik te maken van Nia Domo. 

DOP is voorstander van het behoud van de podiumzaal, omdat dit een unieke 
plek is voor Boekel. Zij stelt voor om punt 2 uit te breiden met vestiging 
van paramedische zorg. Zij vraagt hoe het staat met achterstallig 
onderhoud en zij vraagt alle schulden rekening courant zijn of zitten er 
nog meer lijken in de kast.  

GBV geeft aan dat er goed nagedacht moet worden over de betekenis van 
“lokaal knooppunt” en zij vraagt of dit gevolgen heeft voor andere 
instanties. Zij vraagt zich af wat er gebeurt als er voor 1 januari 2015 
geen ondernemer is gevonden en waarom wordt er gewacht met de 
aankoop tot 1 januari 2015. Zij wil geen verplichting aangaan, die niet 
waargemaakt kan worden. 

BW is voorstander van het overnemen van het gebouw, maar niet van de BV. 
Zij stelt voor om voor de lening aan Nia Domo het inventaris als 
onderpand te nemen.  

VVD is voorstander van het aankopen van het pand. Zij voorziet echter 
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problemen met de exploitatie van Nia Domo. Het zoeken naar een 
ondernemer wordt heel moeilijk. De gemeente moet zich nooit 
bezighouden met het verhuren van maatschappelijk vastgoed voor 
commerciële doeleinden. 

* Wethouder Willems zegt toe schriftelijk antwoord te geven op de voordelen 

voor de gemeente in geval van een overname van de BV. 

5. Raadsvoorstel inzake 
beleidsnota lokale 
bewegwijzering. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 

6. Raadsvoorstel inzake 
begroting 2015 en 
jaarrekening 2013 
Regionaal Bureau 
Leerplicht en voortijdig 
schoolverlaten Brabant 
Noordoost. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 

7. Raadsvoorstel inzake 
wijziging 
gemeenschappelijke 
regeling 
Werkvoorzieningschap 
Noordoost Brabant. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 

8. Raadsvoorstel inzake 
jaarrekening 2013 en 
begroting 2015 GGD 
Hart voor Brabant. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 

9. Raadsvoorstel inzake 
verordening 
leerlingenvervoer. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel  
van Burgemeester en Wethouders. 

10. Raadsvoorstel inzake 
beleidsplan 
Transformatie van AWBZ 
naar Wmo deel II. 

VVD en BW adviseren positief naar de raad conform het voorstel van 
Burgemeester en Wethouders.  

DOP vraagt meer aandacht voor de communicatie naar de burgers en zij 
verzoekt de wethouder met klem een bijeenkomst in september te 
organiseren om de Boekelse burgers in heldere taal uitleg te geven. 

GVB kan de oproep van DOP ondersteunen om een bijeenkomst te 
organiseren. Zij pleit voor het inrichten van een duidelijk aanspreekpunt. 
Zij vraagt de wethouder hoe ver de zorgplicht reikt, indien er sprake is 
van onwenselijk gedrag naar de zorgverlener/vrijwilliger. Zij maakt zich 
zorgen over de chaos in de wet en regelgeving. Wat als er bijv. iemand 
uit een ziekenhuis ontslagen wordt en naar een verpleegtehuis moet. Er 
is echter geen plaats in het verpleegtehuis en tot die tijd moet er 24 uur 
zorg worden verleend in de thuissituatie. Dan is er sprake van 3 
financieringsstromen.  

CDA vraagt of het team van ouderenadviseurs kan worden uitgebreid om de 
ouderen beter te kunnen informeren, want er zijn veel vragen. Zij vraagt 
aandacht voor de mantelzorg en vrijwilligersavond. Niet iedereen 
bereikt deze uitnodiging. Zij vraagt of de klachtenprocedures korter 
kunnen, aangezien deze niveaus hebben.   

* Wethouder Willems zegt toe het merendeel van de vragen voor de 
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raadsvergadering te beantwoorden. 
- Vragen zijn beantwoord in memo 30. 

11. Commissievoorstel 
inzake opiniërende 
notitie Participatiewet. 

Stelling 1: iedereen akkoord 
Stelling 2: iedereen akkoord 
Stelling 3: iedereen akkoord 
Stelling 4: iedereen akkoord 
Stelling 5: iedereen kan akkoord gaan met de stelling. 

12. Mededelingen, 
ingekomen stukken en 
memo’s. 

CDA heeft memo 23 inzake het rechttrekken betalingsverplichting De Horst 
en ondersteuning in liquiditeit geagendeerd. CDA vraagt wanneer de 
tijdelijkheid eindigt van het interim bestuur van de Horst. 
Wethouder Willems legt uit dat het nieuwe bestuur aan heeft gegeven dat zij 
een warme overdracht wil. Het nieuwe bestuur zal een half jaar samen met 
het interim bestuur werken. 

13. Vaststelling 
advieslijst vergadering 12 
maart 2014. 

De advieslijst wordt volgens concept vastgesteld. 

14. Rondvraag. De heer Van Duijnhoven vraagt naar de stand van zaken m.b.t. Boekels Ven 
en zij vraagt of er een plan wordt gemaakt voor het incasseren van de 
huurachterstand van Boekels Ven. 

Wethouder Willems antwoordt dat er binnenkort een overleg staat gepland. 
De gemeente wil een termijn stellen om te komen tot een oplossing. 

Mevrouw Brouwer stelt voor om Vluchtelingenwerk uit te nodigen. 
Wethouder Willems reageert dat dit verzoek bij het presidium kan worden 

neergelegd. 
Mevrouw Van den Broek zijn er vorderingen m.b.t. de privatisering van 

Boszicht.  
Wethouder Willems reageert dat er gesprekken gaande zijn en Boszicht zal 

hierop terugkomen bij de gemeente. 

 

 Toezegging Voortgang 

1. Burg. zegt toe dat er in de commissie bewonerszaken door wethouder 
Willems antwoord gegeven zal worden op de vragen: 

 Waarom wordt niet het aantal overnachtingen in rekening gebracht 
voor de toeristenbelasting. Een parkhouder of eigenaar van een 
vakantiewoning int dagelijks belasting en artikel 6 Forfaitaire , 
berekeningswijze van de heffingsgrondslag maakt het mogelijk dat de 
verhuurder niet alles hoeft af te dragen. 

 Is er in de regio een voorbeeld van een gemeente die belasting int van 
arbeidsmigranten. 

De eerste vraag is 

beantwoord middels 

memo 32. 

2. Wethouder Willems zegt toe, in de commissie BZ van 4 december 2013, 
schriftelijk antwoord te geven op de vraag hoe in de pilot huishoudelijke 
verzorging omgegaan wordt met de eigen bijdragen. 

 

3. Wethouder Willems zegt toe, in de commissie BZ van 12  feb. 2014 
inzake Raadsvoorstel tot vaststelling van diverse verordeningen Wet 
werk en bijstand 2014, een vergelijking aan de commissie te doen 
toekomen Optimisd, Boekel en Stichting Leergeld. 

Het vergelijk is medio 

juni aan de 

raadsleden en 

commissieleden 
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gemaild. 

4. Wethouder Willems zegt toe, in de commissie BZ van 12  feb. 2014 
inzake Raadsvoorstel tot vaststelling van diverse verordeningen Wet 
werk en bijstand 2014 de financiële cijfers en de resultaten van Optimisd 
na een jaar te presenteren aan de commissie. 

 

5. Wethouder Willems zeg toe, in de commissie BZ van 12 feb. 2014 
inzake het Raadsvoorstel tot vaststelling van het Functioneel Ontwerp 
Transitie Jeugdzorg Noordoost Brabant, het voorstel om voldoende alert 
te blijven op de uitvoering in 2014 en de inrichting van het basisteam 
mee te nemen naar het regionaal overleg.  

 

6. Wethouder Willems zegt toe, in de commissie BZ van 12 feb. 2014 
inzake het Raadsvoorstel tot vaststelling van het Functioneel Ontwerp 
Transitie Jeugdzorg Noordoost Brabant, de commissie op de hoogte te 
houden van de ontwikkelingen in het uitvoeringsproces.  

 

7. Wethouder Willems zegt toe, in de commissie BZ van 12 feb. 2014 
inzake het Raadsvoorstel tot vaststelling van het Functioneel Ontwerp 
Transitie Jeugdzorg Noordoost Brabant, het voorstel om een GGD 
medewerker deel uit te laten maken van het wijkteam en de planning 
mee te nemen naar het regionaal overleg. 

 

8. Wethouder Willems zegt toe, in de commissie BZ van 12 februari 2014 
m.b.t. Raadsvoorstel tot vaststelling van het Transitiearrangement 
jeugdzorg Noordoost Brabant, de raad te informeren over de kosten, 
zodra de deelcontracten zijn ondertekend.  

 

9. Wethouder Willems zegt toe, in de commissie BZ van 12 februari 2014 
m.b.t. Raadsvoorstel tot vaststelling van het Transitiearrangement 
jeugdzorg Noordoost Brabant, de zorg, inzake langere wachtlijsten, mee 
te nemen in het regionaal overleg.  

 

 

 


